

Circular No. (10) 2020

تعميم رقم (10) لسنة 2020

Date: 19 MAR 2020

التاريخ: 19 مارس 2020م

To all health training centers and organizers of conventions, events and expos

إلى جميع منظمي المؤتمرات والمعارض ومراكز التدريب الصحي

Subject: suspend all applications medical education activities and continuous professional development programs

الموضوع: بتعليق قبول طلبات البت في جميع أنشطة وبرامج التعليم الطبي والتطوير المهني المستمر

As the National Health Regulatory Authority's commitment to ensure appropriate precautionary and preventative measures are taken to reduce the possibility of transmission of the COVID 19 virus and in accordance with the announcement by the Government Executive Committee chaired by HRH Prince Salman Bin Hamad Al Khalifa, the Crown Prince, Deputy Supreme Commander and First Deputy Prime Minister recommending, and in accordance with the announcement of ministry of labour and social affairs to suspend all training activities.

من منطلق المساهمة في الحد من انتشار فيروس الكورونا، وحرصاً على سلامة جميع المراجعين والموظفين وبناءً على القرارات الصادرة عن اللجنة التنسيقية برئاسة صاحب السمو الملكي ولي العهد نائب القائد الأعلى النائب الأول لرئيس مجلس الوزراء بتجنب التجمعات، وبناءً على إعلان وزارة العمل والشؤون الاجتماعية تعليق كافة الأنشطة التدريبية.

NHRA has taken the decision to suspend all applications medical education activities and continuous professional development programs (conferences, lectures workshops... etc.) effective March 22nd , 2020 until official further notice is given to restart.

تعن الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية بتعليق قبول طلبات البت في جميع أنشطة وبرامج التعليم الطبي والتطوير المهني المستمر (مؤتمرات، ورش عمل محاضرات.. الخ) ابتداءً من يوم الأحد الموافق 22 مارس 2020 وحتى إشعار آخر.

This decision has been taken in line with NHRAs commitment to ensure appropriate precautionary and preventative measures are taken to reduce the possibility of transmission of the COVID 19 virus.

وقد اتخذ هذا القرار كإجراء احترازي للحفاظ على سلامة المشاركين من الممارسين الصحيين وذلك تماشياً مع الاحتياطات التي إتخذتها المملكة للحد من إنتشار فايروس كورونا.

This does not apply to internal activities held in health care facilities.

ولا ينطبق ذلك على الأنشطة الداخلية للمؤسسات الصحية.

All health training centers and organizers of conventions, events and expos should abide to this decision.

يجب على جميع مراكز التدريب الصحي ومنظمي المؤتمرات والفعاليات والمعارض الالتزام بهذا القرار.

Your cooperation is highly appreciated in improving health services in the Kingdom.

هذا ما لزم توضيحه، ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.


الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة
الرئيس التنفيذي